
Forslag B til Generalforsamlingen i HIK 2023. 
 
Det foreslås at banerne der indgår i N2L tilbuddet sælges til tennisafdelingen med 
en storkunderabat på 20%, så tennisafdelingen får lov til at beholde en større del 
af indtægterne der bibringes fra N2L. 
 
Forslaget vil betyde at tennis forlods ved salg af 72 N2L baner ugentligt i 
indendørssæsonen, ville få lov til at beholde dkk 75.000 af de baneindtægter, der 
kommer til veje via N2L, og at det så herefter i eksemplet ”kun” er de dkk 300000, 
der fordeles imellem de tre afdelinger, via fordelingsnøglen.  
 
Alle tre afdelinger har glæde af det mersalg af baner der kommer i stand via N2L – 
men det synes rimeligt at tennis får lov at beholde en relativt større del af 
indtægten, end det nu er tilfældet. 
 
Banerne der anvendes til N2L ligger i ikke attraktiv spilletid, har ellers kun har været 
udlejet i begrænset omfang, hvorfor der er tale om en bedre udnyttelse af 
kapaciteten, til glæde for alle afdelinger. 
 
Indtægten fra N2L kommer kun til veje grundet en stor frivillig indsats i 
tennisafdelingen og helt uden nogen form for indsats fra håndbold og fodbold. 
 
Forslaget har tidligere været fremsendt til hovedbestyrelsen den 8.11.22.  
 
Forslaget bortfalder såfremt det vedtages af bestyrelsen inden Generalforsamlingen 
2023 
 


